
Litteroitu versio: 

Toimittaja Venni Uotila 

Millaisia joulukalentereita olet ostanut itsellesi tai jollekin muulle? 

Haastateltava Joonas Ketonen 

No äidille mä oon ostanut tota noita meikkikalentereita muutamana vuonna, ja ajattelin nyt tänäkin 

vuonna ostaa, ja sitten tota no itselleni en ole ostanut, mut veli on ostanut mulle kanssa Dick 

Johnsonin joulukalenterin. Semmoinen kokemus on näistä. 

Haastateltava Isla Böök 

Aika lailla vaan niitä tavallisia niitä suklaakalentereita, tai että ei mitään niinku erityisempää. 

Haastateltava Arja Mäenpää 

Suklaakalentereita toki ja sitten näitä kosmetiikkakalentereita itselleni ja tyttärelle. 

Toimittaja Venni Uotila 

Mitä mieltä olet erikoisjoulukalentereista, joita on tullut markkinoille paljon viime vuosina? 

Haastateltava Joonas Ketonen 

No joo, osa tuntuu ihan asiallisiltakin, mut aika paljon turhaakin tavaraa tuntuu löytyvän niistä, mutta 

tota pääasiallisesti ihan kivaa. Tykkään kyllä. 

Haastateltava Isla Böök 

Mun mielestä ne on silleen kivaa vaihtelua, tai silleen, että niinku on paljon erilaisia tuotteita, niin 

mun mielestä ne on niinku kivaa vaihtelua niille perus suklaakalentereille. 

Haastateltava Arja Mäenpää 

Minusta ne on ihan kivoja, jos siellä on vaihtelua siellä sisällä. 

Toimittaja Venni Uotila 

Oletko joskus ostanut erikoisjoulukalenterin ja millaisen? 

Haastateltava Joonas Ketonen 

Joo, en ole itselleni tosiaan ostanut, mutta äidille oon ostanut olisiko ollut Nivean vai joku Lancomen 

kalenterin, mut tota joo muutaman oon ostanut. 

Haastateltava Isla Böök 

Kyllä mä mun mielestä oon jonkun, oliko se just joku tota kasvojenhoitotuote- tai joku semmoinen 

rasvakalenteri. 

Haastateltava Arja Mäenpää 

Kosmetiikkakalenterin. 

Toimittaja Venni Uotila 

Kuinka paljon olisit valmis maksamaan joulukalenterista? 

Haastateltava Joonas Ketonen 



No riippuu vähän. Ehkä joku meikkijoulukalenteri tämmöiset, niin kyllä se siinä satasen kieppeillä 

pyörii. Tota. No, onhan nyt kaikkii olutkalentereitaki ja kaikkee muutakin, mut ehkä niinku miettii 

sitä sisällön arvoa, niin enpä kauheasti enempää, mut satasen kieppeillä menee varmaan se kipuraja 

aika lailla. 

Haastateltava Isla Böök 

No kyllä mä sanon, että ehkä siinä yli satasen on vähän silleen, että ehkä siinä satasen paikkeilla on 

ihan hyvä. 

Haastateltava Arja Mäenpää 

Aika lailla kuus-seittemänkymppiä on maks. 

 


